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Sēde sasaukta 2022.gada 31.martā plkst. 9.00 

Sēde atklāta 2022.gada 31.martā plkst. 9.00 

 

Sēdi  vada Bauskas novada domes priekšsēdētājs Aivars Okmanis 

 

Sēdē piedalās 18 Bauskas novada domes deputāti: 

Domes priekšsēdētājs Aivars Okmanis, priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks, deputāts 

Voldemārs Čačs, deputāts Arnolds Jātnieks, deputāts Mārtiņš Mediņš, deputāte Solveiga 

Lineja, deputāts Juris Krievs, deputāts Vilnis Gailums, deputāts Jānis Siugalis, deputāts 

Guntis Kalniņš, deputāts Rihards Melgailis, deputāts Ingmārs Līdaka, deputāte Laine 

Baha, deputāts Jānis Kalniņš, deputāte Līga Rimševica, deputāts Raitis Ābelnieks, 

deputāts Jānis Dūmiņš 

 

Sēdē nepiedalās: 

deputāte Inita Nagņibeda– darbnespējas lapa 

 

Sēdē piedalās: 

Iecavas kultūras nama direktore Alma Spale, Izglītības nodaļas vadītāja Vija Ieleja, pretendente 

Iecavas Mūzikas un mākslas skolas direktora amatam Dina Tauriņa, SIA “Bauskas ūdens” 

valdes loceklis Imants Svētiņš, SIA "Preastat GM" pārstāvis, Mežotnes pagasta nodaļas 

vadītājs Zigurds Kalējs, Brunavas pagasta nodaļas vadītāja Baiba Marčenkova, Ceraukstes 

pagasta nodaļas vadītājs Uģis Volosovskis, Codes pagasta nodaļas vadītāja Dace Šķiliņa, 

Dāviņu pagasta nodaļas vadītāja Līvija Šarķe, Vecsaules pagasta nodaļas vadītāja Līga 

Vasiļauska, Iecavas apvienības pārvaldes Nekustamā īpašuma nodaļas vadītāja Baiba Leitlante, 

Rundāles apvienības pārvaldes nekustamo īpašumu speciāliste Dace Neiberte, Vecumnieku 

apvienības pārvaldes zemes ierīkotājs teritorijas plānotājs Jānis Strēlis, SIA “Dzīvokļu 

komunālā saimniecība” valdes loceklis Juris Jundulis, Bauskas novada Vēlēšanu komisijas 

priekšsēdētājs Juris Gailis, Svitenes pagasta nodaļas vadītājs Jānis Liepa, Vecumnieku 

apvienības pārvaldes vadītāja Dace Šileika, Informāciju tehnoloģijas nodaļas speciālisti 

Ingemārs Avotiņš, Raimonds Borkovskis, Agris Pētersons, vadītāja Zinaida Sparāne, 

Administratīvā departamenta vadītāja Līga Kausiniece, ekonomiste Zaiga Kārkliņa, Izglītības, 

kultūras, sporta un sabiedrības labklājības departamenta vadītāja Antra Ozoliņa, Sociālā 

dienesta Rundāles struktūrvienības vadītāja Kristīne Brūvele, Juridiskā un iepirkumu 

departamenta vadītāja p.i. Evita Grigorjeva, izglītības metodiķe Baiba Stūre, vecākā dzīvokļu 

lietu speciāliste Sandra Kazāka, Rundāles apvienības pārvaldes vadītājs Aigars Sietiņš, 

sabiedrisko attiecību speciāliste Anta Kļaveniece, Bauskas novada administrācijas vadītājs 

Edgars Paičs, Vecumnieku apvienības pārvaldes nekustamo īpašumu speciāliste Ligita 

Vasermane, Bauskas novada Sociālā dienesta vadītāja Dina Romanovska, Ekonomikas un 

finanšu departamenta vadītāja Indra Latviete, Uzvaras pamatskolas direktore Ilze Ērgle, 

Uzņēmējdarbības un mārketinga departamenta vadītāja Laura Ārente, sabiedrisko attiecību 
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speciāliste Beata Logina, sabiedrisko attiecību speciālists Artūrs Dulbe, Uzņēmējdarbības un 

kompetenču attīstības centra vadītāja Santa Švāģere, projektu vadītājas Antra Bagone, Ineta 

Bramane un Jolanta Kalinka, Nekustamo īpašumu nodaļas vadītāja Gunita Vīgupa, Attīstības 

un plānošanas nodaļas vadītāja Ilze Tijone, VPVKAC vadītāja Dina Bērziņa, jurists Arvīds 

Zvirbulis, ekonomiste Gita Skribāne, Veselības un sabiedrības labklājības nodaļas vadītāja 

Marta Augucēviča, laikraksta “Bauskas Dzīve” žurnālists Uldis Varnevičs, Attīstības un 

būvniecības departamenta vadītājs Mārtiņš Veinbergs, Rundāles apvienības pārvaldes 

ekonomiste Ilva Paiča, Iecavas apvienības pārvaldes vadītājs Normunds Vāvers, būvinženiere 

Agita Eglinska, pašvaldības izpilddirektora vietnieks Jānis Kalinka, LETA žurnālists Kaspars 

Kalējs, SIA “Mūsu saimnieks” valdes loceklis Ivars Staškevičs, Iecavas apvienības pārvaldes 

vadītāja vietniece Inga Upelniece, Bauskas apvienības pārvaldes vadītājs Aleksandrs 

Gurkovskis, Tiesiskā nodrošinājuma nodaļas juriste Linda Mežsarga 

  

Sēdi protokolē Administratīvās nodaļas domes sekretāre Mārīte Dābola. 

 

Sēdes darba kārtība: 

1. Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora informācija. 

2. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Iecavas Mūzikas un mākslas skola” direktora 

iecelšanu. 

3. Par Uzvaras pamatskolas attīstības plāna 2022.-2025.gadam saskaņošanu. 

4. Par Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes "Stelpes pamatskola" 

reorganizāciju par Stelpes sākumskolu. 

5. Par sadarbības līguma noslēgšanu ar Jaunsardzes centru. 

6. Par parakstu apliecināšanas vietu noteikšanu. 

7. Par vietējas nozīmes valsts un pašvaldības vienotā klientu apkalpošanas kontaktpunktu 

izveidi. 

8. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2021.gada 1.jūlija saistošajos noteikumos Nr.1 

„Bauskas novada pašvaldības nolikums". 

9. Par saistošo noteikumu Nr.2 "Par interešu un pieaugušo neformālās izglītības programmu 

licencēšanu" precizēšanu. 

10. Par Bauskas novada domes 2022.gada 24.februāra saistošo noteikumu Nr. 8 “Par palīdzību 

dzīvokļa jautājumu risināšanā Bauskas novada pašvaldībā” precizēšanu. 

11. Par Bauskas novada pašvaldības noteikumu "Kārtība, kādā tiek iznomāti Bauskas novada 

pašvaldībai piederoši un piekrītoši neapbūvēti zemesgabali" apstiprināšanu. 

12. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2022.gada 27.janvāra lēmumā „Par augstas 

detalizācijas topogrāfiskās informācijas datubāzes uzturēšanas deleģēšanas līgumu 

slēgšanu”. 

13. Par Bauskas novada pašvaldības 2022.gada 31.marta noteikumu „Par transportlīdzekļu 

izmantošanu un izdevumu uzskaites kārtību Bauskas novada pašvaldībā” apstiprināšanu 

14. Par Bauskas novada pašvaldības informatīvā izdevuma “Bauskas Novada Vēstnesis” 

nolikuma apstiprināšanu. 

15. Par Bauskas novada pašvaldības konkursa “Bauskas novada Uzņēmēju gada balva” 

nolikuma apstiprināšanu. 

16. Par Bauskas novada Sociālā dienesta Rundāles struktūrvienības nolikumu “Atbalsta 

pakalpojumi higiēnas nodrošināšanai”. 

17. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2021.gada 25.novembra lēmumā “Par Bauskas 

novada pašvaldības institūciju darbinieku skaita un atlīdzības sarakstu apstiprināšanu”. 

18. Par atbalstu Bauskas novada iedzīvotājiem, kuri sniedz palīdzību Ukrainas 
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civiliedzīvotājiem. 

19. Par Bauskas novada pašvaldības stipendijas piešķiršanu rezidentam. 

20. Par pašvaldības atbalstu privātajam bērnu uzraudzības pakalpojuma sniedzējam. 

21. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2019.gada 30.maija lēmumā „Par atbalstu 

projektam “Deinstitucionalizācijas plāna īstenošana Bauskas novadā””. 

22. Par grozījumu Bauskas novada domes 2017.gada 28.decembra lēmumā “Par Zemgales 

plānošanas reģiona deinstucionalizācijas plāna (2017-2020) saskaņošanu”. 

23. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2021.gada 25.novembra lēmumā „Par projekta 

“Energoefektivitātes paaugstināšana veselības aprūpes pakalpojumu ēkai Bauskā, Slimnīcas 

ielā 4” īstenošanu”. 

24. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2021.gada 25.novembra lēmumā “Par projekta 

“Energoefektivitātes paaugstināšana sabiedrībā balstītu sociālo pakalpojumu ēkai Bauskā, 

Slimnīcas ielā 4” īstenošanu”. 

25. Par projekta “Skaņas audiosistēmas iegāde Iecavas kultūras nama pasākumu īstenošanai ” 

iesniegšanu. 

26. Par projekta “Ed. Virzas ielas gājēju celiņa atjaunošana Iecavas pilsētā” iesniegšanu. 

27. Par projekta “Mežotnes pagasta daudzfunkcionālā centra “Strēlnieki” skatuves 

labiekārtošana” iesniegšanu. 

28. Par finansējuma piešķiršanu Iecavas kultūras namam svētku “Iecavai 530” rīkošanai. 

29. Par finansējuma piešķiršanu festivāla ”Zobens un Lemess ” organizēšanai. 

30. Par finansējuma piešķiršanu Kurzemes-Zemgales hercogu Ketleru laika mūzikas un 

mākslas festivāla “Vivat Curlandia !” organizēšanai. 

31. Par finansējuma piešķiršanu festivāla ”Country Bauska Festival 2022” organizēšanai. 

32. Par līdzfinansējuma piešķiršanu ēkas Bauskā, Rīgas ielā 31 arhitektoniski mākslinieciskajai 

inventarizācijai. 

33. Par līdzfinansējuma piešķiršanu Šepingu sola Bauskas Sv.Gara luterāņu baznīcā izpētei un 

restaurācijas programmas sagatavošanai. 

34. Par līdzfinansējuma piešķiršanu Bērsteles luterāņu baznīcas tehniskā apsekojuma 

sagatavošanai. 

35. Par finansējuma piešķiršanu SIA „Īslīces ūdens” pamatkapitāla palielināšanai. 

36. Par grozījumiem deleģēšanas līgumā Nr.BNA/2021/3-35/7. 

37. Par grozījumiem deleģēšanas līgumā Nr.BNA/2021/3-35/6. 

38. Par deleģēšanas līguma noslēgšanu ar sabiedrību ar ierobežotu atbildību „Dzīvokļu 

komunālā saimniecība”. 

39. Par ūdensapgādes un kanalizācijas tarifiem Brunavas, Ceraukstes, Codes, Dāviņu, Gailīšu, 

Mežotnes un Vecsaules pagastā. 

40. Par SIA “Mūsu saimnieks” ūdenssaimniecības pakalpojumu tarifa apstiprināšanu. 

41. Par maksas pakalpojumu apstiprināšanu Rundāles pagastā. 

42. Par atļauju SIA “Preastat GM” ierīkot nebīstamo būvniecības atkritumu savākšanas, 

šķirošanas un pārstrādes laukumu nekustamā īpašumā “Aveņi”, Rundāles pagasts, Bauskas 

novads. 

43. Par Bauskas novada autoceļu uzturēšanas klasēm 2022.gada vasaras un ziemas sezonā. 

44. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Cālīši”, Codes pagastā atsavināšanu. 

45. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa Nr.[...], Mēmeles iela [...], 

Bauska, Bauskas nov. atsavināšanu. 

46. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr. [...], Sporta 
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ielā [...], Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

47. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr. [...], Sporta 

ielā [...], Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

48. Par ceļa servitūta tiesības nodibināšanu īpašumā “Kalna Grūži”, Iecavas pagastā, nodrošinot 

piekļuvi īpašumam “Lejas Grūži”, Iecavas pagastā. 

49. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Purviņu mežs” atsavināšanu. 

50. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Upmaļu mežs” atsavināšanu. 

51. Par ceļa servitūta tiesības nodibināšanu nodrošinot piekļuvi nekustamajam īpašumam 

“Līviņi” Valles pagastā. 

52. Par valsts vietējās nozīmes autoceļa V1031 Pilsrundāle – Ādžūni posma pārņemšanu bez 

atlīdzības pašvaldības īpašumā. 

53. Par pašvaldības īpašuma tiesību izbeigšanu uz nekustamo īpašumu „Āboliņi”, Rundāles 

pagastā. 

54. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2021.gada 25.novembra lēmumā "Par nekustamā 

īpašuma „Āboli”, Rundāles pagasts, Bauskas novads, kadastra numurs 4076 008 0116, 

zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 4076 008 0408, atsavināšanu". 

55. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2021.gada 25.novembra lēmumā "Par Bauskas 

novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Mazveides”, Rundāles pagasts, Bauskas novads 

izsoles noteikumu apstiprināšanu". 

56. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2021.gada 25.novembra lēmumā "Par Bauskas 

novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Saulaines mazdārziņš 2. 9”, Rundāles pagasts, 

Bauskas novads izsoles noteikumu apstiprināšanu". 

 

1.p. 

Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora informācija. 

 

(I.Romānovs, M.Mediņš, I.Pētersone, G.Kalniņš, A.Jātnieks, A.Okmanis, J.Dūmiņš, J.Krievs) 

 

Ziņo: Ivars Romānovs. 

         Kopš 24. februāra domes sēdes, kurā lēma un risināja pašvaldībai aktuālos jautājumus, 

laiks un “pasaules lietu kārtība”- ģeopolitiskā situācija, ir būtiski mainījusies, Krievijai uzsākot 

neizprovocētu karadarbību pret kaimiņvalsti Ukrainu. 

          Arī ārpus Ukrainas Krievijas agresija ir radījusi politiskus, ekonomiskus un humanitāras 

kara bēgļu krīzes vadības izaicinājumus visai pasaulei, pirmkārt Eiropai. To sajūt, iesaistās visas 

Latvijas pašvaldības, tostarp arī Bauskas novada pašvaldība.  

         Nav pašvaldības darbības jomas, kuru tieši  vai netieši nebūtu ietekmējusi šī kara darbības 

radītā humānā krīze, vai ar to saprot pašvaldības budžeta, saimniecisko darījumu, izglītības, 

sociālo vai veselības aprūpes jomas, tāpēc ziņojumā informēs par pašvaldības iesaisti, 

aktualitātēm bēgļu krīzes vadībā, kā arī citām pašvaldības darbības aktualitātēm.  

        Operatīvo skaitļu un faktu valodā runājot, 31.03.2022. Bauskas novada pašvaldībā ir 

izmitināti 313 Ukrainas pilsoņi, no kuriem pārvietojušies uz citām pašvaldībām 18, tranzītā ar 

vienas nakts naktsmājām atbalstīti 20 pilsoņi. Pašvaldībā šobrīd mājvietas atbalstu raduši 295 

Ukrainas pilsoņi.  Lielākā daļa ir izmitināti Bauskas novada iedzīvotāju privātīpašumos (mājās, 

dzīvokļos un atsevišķās istabās), tostarp,  viesu namos “Nameji”, “Klintiņas” un kempingā 

“Lienes”, kā arī pašvaldības īpašumos Saulaine 10, Skolas iela 6, Saulainē. 

        Pašvaldība ir pateicīga par līdzšinējo Bauskas novada uzņēmēju un iedzīvotāju atsaucību, 

lai sniegtu vērtīgu atbalstu Ukrainas civiliedzīvotājiem. 

       Aktīvu atbalstu un iniciatīvu bēgļu krīzes vadības atbalstam pašvaldībā sniedz 

kapitālsabiedrība SIA “Bauskas slimnīca”, kur tika rasta iespēja pielāgot telpas, lai nodrošinātu 
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primāro Ukrainas valstspiederīgo izmitināšanu pirms pagaidu dzīvesvietas piešķiršanas, 

nodrošinot naktsmītni, ēdienreizi. 

Tiek nodrošināta veselības aprūpe gan primārās aprūpes līmenī, gan sekundārās, ja 

nepieciešams, kā arī nodrošināta ambulatorās veselības aprūpes pieejamība.  

        Arī Bauskas novada jaunieši jaunatnes lietu speciālista Ginta Jankovska vadībā kopā ar 

kolēģiem un domubiedriem Kārli Vanagu un Denisiju  Šteinbergu, un jaunatnes organizāciju 

“Laiks Jauniešiem” sniedz savu artavu humānās krīzes pārvarēšanā. 

      Ir izveidota humānās palīdzības noliktava – Saulainē, Skolas ielā 4. Tajā ikvienam Ukrainas 

civiliedzīvotājam ir iespēja saņemt bezmaksas pārtikas, higiēnas, saimniecības preču, apģērbu, 

bērnu preču, mēbeļu un sadzīves tehnikas palīdzību. 

       Brīvprātīga darba palīdzību kopā sniedz vairāk nekā 50 jaunieši no Bauskas novada.  Līdz 

šim noliktavā ir bijuši un palīdzību saņēmuši vairāk nekā 200 Ukrainas civiliedzīvotāju. Darbība 

tiek rūpīgi koordinēta un organizācija darbojas lielajā Latvijas tīklā, kuru koordinē organizācija 

“GRIBU PALĪDZĒT BĒGĻIEM” - https://www.palidzibaskarte.lv/. 

        Tiek organizētas ziedojumu piesaistes kampaņas, kurās ir aicinātas iesaistīties gan 

privātpersonas, gan uzņēmumi, lai par ziedojumu līdzekļiem iegādātos nepieciešamās 

produkcijas pozīcijas noliktavā vai mantiskos ziedojumus. 

       Tiek organizēti dažādi integrācijas pasākumi, lai Ukraiņu bērni un jaunieši pie mums 

Bauskas novadā tiktu pieņemti ar sirds siltumu - kā piemēru var minēt pasākumu “Saules mūžu   

Ukrainai” pie Īslīces kultūras nama. Kvalitatīva sadarbība izveidojusies ar Saulaines tehnikuma 

audzēkņiem, kuri regulāri sniedz dažāda veida palīdzību noliktavā. 

        Sadarbībā ar Uzņēmējdarbības un kompetenču attīstības centru un novada uzņēmējiem tiek 

risināti jautājumi  par Ukrainas civiliedzīvotāju nodarbinātības iespējām.  

        Piedāvāto darba vietu skaits Bauskas un Vecumnieku apvienību teritorijās ir aptuveni 

divdesmit. Tiek gaidīti darba vietu pieteikumi arī no Iecavas un Rundāles apvienību uzņēmējiem, 

taču, ja vēl kāds uzņēmums spēj piedāvāt darba vietas, viņi aicināti sazināties ar 

Uzņēmējdarbības un kompetenču attīstības centru pa tālr. 28343312 vai e-pastu: 

santa.svagere@bauska.lv  

      Ēdināšanas un viesnīcu nozarē tiek piedāvātas pavāra, virtuves palīgstrādnieka, istabenes, 

viesmīļa, āra teritorijas uzrauga, viesnīcas nakts administratora un kempinga palīgstrādnieka 

darba vietas, savukārt lauksaimniecības uzņēmumā tiek aicināti traktortehnikas un smagās 

tehnikas šoferi, metinātāji, remontstrādnieki un  citu profesiju pārstāvji. 

         Arī izglītības jomā humānā krīze un Ukraiņu civiliedzīvotāju uzņemšana Latvijā un 

Bauskas novadā ir radījusi izaicinājumus, aktualizējot vairākus risināmos jautājumus: 

 kā organizēt izglītības procesu klasēs/ grupiņās, kurās integrējas bērni; 

 mācību gada noslēgums, īpaši 9. un 12. klašu izglītojamiem; 

 mācību materiālu, vērtēšanas pielāgošana; 

 mācību programmu neatbilstība noteiktā vecumā; 

 finansiālais nodrošinājums; 

 integrēšanās, sadarbība, sociālās problēmas; 

 pedagoģiskais personāls; 

 juridiskas dabas jautājumi; 

 vai nepazūd pietiekama uzmanība, atbalsts mūsu skolu bērniem; 

 IT nodrošinājums. 

Rasti risinājumi: 

       līdz 29.martam  Bauskas novada pašvaldības skolās mācās 22 bērni, kas ieradušies no 

Ukrainas. Visvairāk bērnu ir Iecavas pamatskolā. Tur mācās 11 bērni. Darbā pieņemta Ukrainas 

pedagoģe. Tas ir viens no pozitīvajiem piemēriem, kā organizēt mācības. Tiek meklētas Ukrainas 

pedagogu piesaistes iespējas arī citās skolās. 

https://www.palidzibaskarte.lv/
mailto:santa.svagere@bauska.lv
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       IZM ir radusi risinājumu - katra Ukrainas bērna apmācībām piešķirt 257 euro mēnesī 

individuālā izglītības plāna realizēšanai. No projekta “Atbalsts izglītojamo individuālo 

kompetenču attīstībai” var piesaistīt finansējumu pedagogu darba apmaksai. 

      Izaicinājums ir atbalsta personāla pieejamība. Atbalsta personāls nav pietiekams mūsu skolu 

ikdienas darbā. Tagad tam ir vēl papildu pieprasījums. Ir vajadzība papildu psihologu, sociālo 

pedagogu piesaiste. 

      Primāri tiek nodrošināta obligātā skolas vecuma bērnu izglītība. Iespēju robežās arī 

pirmsskolas izglītība. Ir apkopota informācija par brīvajām vietām pirmsskolas izglītības 

iestādēs. Tiek meklētas  iespējas piesaistīt aukles no Ukrainas civiliedzīvotāju vidus. 

        Saskaņā ar Labklājības ministrijas sniegto informāciju sociālās palīdzības jomā Ukrainas 

civiliedzīvotājiem nepieciešamības gadījumā ir tiesības pašvaldības sociālajā dienestā pēc savas 

izmitināšanas vietas vai dzīvesvietas mājsaimniecībā lūgt piešķirt šādus pabalstus: 

 109 euro pirmajai personai un 76 euro katrai nākamajai personai Ukrainas 

civiliedzīvotāja mājsaimniecībā, 

 pabalstu krīzes situācijā, 

 citu materiālu atbalstu vai sociālos pakalpojumus atbilstoši personas individuālajām 

vajadzībām. 

Pirmos sešus kalendāra mēnešus Ukrainas civiliedzīvotāji sociālos pakalpojumus un 

sociālo palīdzību varēs saņemt bez materiālās situācijas izvērtēšanas. 

         Bauskas novada pašvaldības Sociālajā dienestā līdz 30.martam ir saņemti 234 iesniegumi 

par sociālās palīdzības pabalstiem. Tas nozīmē, ka  mājsaimniecības ir saņēmušas vai tuvākajās 

dienās saņems sociālās palīdzības pabalstus un pabalstu krīzes situācijā, kā arī izziņu par krīzes 

situāciju, lai varētu saņemt atbalstu Eiropas Atbalsta fonda vistrūcīgākajām personām (EAFVP) 

darbības programmas ietvaros – pārtikas un higiēnas preču pakas. 

        Dienas laikā vidēji tiek konsultētas 5-6 ģimenes. Konsultācijas laikā tiek sniegta 

informācija gan par sociālo palīdzību, gan sociālajiem pakalpojumiem, gan ar izglītību saistītiem 

jautājumiem. 

        Ukrainas  iedzīvotājiem tiek sniegta informācija par banku kontu atvēršanas iespējām, par 

VSAA pabalstiem, par veselības aprūpi. Informējam par iespējām saņemt ēdienu, apģērbu. 

       Tiek realizēta sadarbība ar Bauskas novada Bāriņtiesu tās piekritības jautājumos.  

      Jauni pakalpojumi arī Valsts un pašvaldību vienotajos klientu apkalpošanas centros. 

 No pirmdienas, 28. marta, Bauskas novada Valsts un pašvaldības vienoto klientu apkalpošanas 

centru darbinieki veic jaunus pienākumus, nodrošinot Ukrainas civiliedzīvotājiem iespēju 

pieteikt vīzas un uzturēšanās atļaujas. 

Vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministrija (pamatojoties uz Ministru kabineta 

2017. gada 4.jūlija noteikumu Nr. 401 “Noteikumi par valsts pārvaldes vienoto klientu 

apkalpošanas centru veidiem, sniegto pakalpojumu apjomu un pakalpojumu sniegšanas kārtību” 

10. un 15. punktu un, ņemot vērā Valsts un pašvaldību vienoto klientu apkalpošanas centru 

uzraudzības komitejas 2022. gada 22. marta sēdes lēmumu) informē par šādu jaunu pakalpojumu 

iekļaušanu valsts un pašvaldību vienoto klientu apkalpošanas centru pakalpojumu grozā: 

1. Pilsonības un migrācijas lietu pārvaldes  pakalpojumi “Vīzas pieteikums” un “Anketas 

iesniegšanas uzturēšanās atļaujas pieprasīšanai”; 

2. Valsts sociālās apdrošināšanas aģentūras pakalpojumu “Informācija par pensiju 2. līmeņa 

uzkrātā kapitāla mantošanu”. 

Bauskas novada Iecavas, Rundāles, Skaistkalnes, Vecumnieku un Bauskas VPVKAC 

darbiniekiem ir piešķirtas piekļuves tiesības Fizisko personu reģistram. Līdz 30.03.2022. 

pieņemtas 19 anketas ziņu iekļaušanai Fizisko personu reģistrā (Bauskas VPVKAC 17; Iecavas 

VPVKAC 2); 5   ilgtermiņa vīzu pieteikuma anketas (Bauskas VPVKAC 5); 3  anketas 

uzturēšanās atļauju pieprasīšanai (Bauskas VPVKAC 3). 

          Jauns regulējums un izaicinājumi dažādu saimniecisko darījumu līgumu vadībā krīzes 

apstākļos. 
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      Ģeopolitiskā situācija saistībā ar karadarbību Ukrainā un pret Krieviju un Baltkrieviju 

ieviestās sankcijas rada konsekvences, piemēram, metāla un citu resursu nepieejamībai vai to 

izmaksu pieaugumam.  

     Praksē tas apgrūtina vai padara neiespējamu noslēgto līgumu izpildi, tai skaitā iepirkumu 

līgumus (gan piegādes un pakalpojumu, gan būvniecības) sākotnēji līgumā paredzētajā ietvarā. 

       Piemēram, šobrīd pārtikas ražošanas nozarē būtisku ietekmi uz produkta pašizmaksu atstāj 

izejvielu, iepakojuma, garšvielu, elektrības, gāzes, degvielas (pēc CSP datiem 2022.gada 

februāri: dīzeļdegviela sadārdzinājās par 25,3 %, benzīns – par 26 %, bet autogāze – par 39,2 %), 

atalgojuma un piegādes izmaksas. Tas  nozīmē, ka šobrīd vienlaicīgi pieaug visas minētās 

pozīcijas. Tāpēc pašvaldība arvien vairāk saņem no uzņēmējiem lūgumus– būtiski palielināt 

līguma summas (procentuāli no 30 % -79 % no sākotnējās līguma summas) vai paziņojumus par 

līgumu saistību izpildes neiespējamību (atsaucoties uz nepārvaramas varas apstākļiem). 

      Diemžēl pārtikas nozare nav vienīgā, kurā šobrīd ļoti būtiski pieaug izmaksas, tādas nozares 

ir arī būvniecība, siltumapgāde, apsaimniekošana u.c. nozares. 

     Gan Vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministrija, gan Iepirkumu uzraudzības birojs 

norāda, ka atbilstoši normatīvajiem aktiem, tai skaitā publiskos iepirkumus regulējošajiem 

normatīvajiem aktiem, tieši pasūtītājam (pašvaldībai) ir aktīva loma līguma vadībā, it īpaši, ja 

rodas sarežģījumi līguma izpildē. Pasūtītājam aktīvi jālemj par līguma turpināšanas iespējām un 

pieejamo instrumentu izmantošanu līguma izpildes nodrošināšanai.  

        Iepirkumu uzraudzības birojs norāda, ka neparedzamo apstākļu jēdziens attiecas uz 

apstākļiem, ko nevarēja paredzēt, neraugoties uz to, ka līgumslēdzēja iestāde (pašvaldība) ir ar 

pienācīgu rūpību sagatavojusi sākotnējo iepirkuma procedūru, ņemot vērā tai pieejamos 

līdzekļus, konkrētā projekta iezīmes un raksturlielumus, kā arī labo praksi attiecīgajā jomā un 

nepieciešamību nodrošināt atbilstīgu saistību starp iepirkuma procedūras sagatavošanā 

izlietotajiem resursiem un tās prognozējamo vērtību. 

       Karadarbība Ukrainā, kā arī cenu straujš pieaugums, preču un būvmateriālu nepieejamība 

ģeopolitiskās situācijas un pasaulē esošo norišu sakarā, ir uzskatāmi par apstākļiem, ko pasūtītājs 

(tostarp arī pašvaldības) nevarēja paredzēt. 

      Noslēgumā vēl par dažām pašvaldības darbības aktualitātēm, kuras izriet no normatīvā 

regulējuma noteikto pienākumu un deputātu iepriekš pieņemto lēmumu izpildes.  

   Iepriekšējos ziņojumos tika informēts, ka atbilstoši likumam “Par publiskas personas 

kapitālsabiedrību pārvaldību” Konkurences padome un Pārresoru koordinācijas centrs ir uzdevis 

pašvaldībām līdz šā gada 1.jūnijam izvērtēt līdzdalību kapitālsabiedrībās, pārbaudot, vai dalībai 

katrā pašvaldības kapitālsabiedrībā joprojām ir pietiekams pamatojums atbilstoši Valsts 

pārvaldes iekārtas likuma 88. panta otras daļas prasībām. 

       Atbilstoši izpilddirektora rīkojumā noteiktajam  šobrīd ir uzsākts pašvaldības līdzdalības 

kapitālsabiedrībās izvērtēšanas process, kapitālsabiedrības gatavo nepieciešamo informāciju, 

kuru tām jāiesniedz Audita un kapitālsabiedrību nodaļā līdz 1.aprīlim. Informāciju jau ir 

iesniegušas divas kapitālsabiedrības, parējās darbs notiek un viss nepieciešamais tālākajam 

procesam būs pieejams noteiktajā termiņā. 

       Notiek arī kapitālsabiedrību gada pārskatu vērtēšanas un apstiprināšanas process. Šobrīd 

gada pārskati jau ir apstiprināti SIA “Īslīces ūdens”, SIA “Bauskas ūdens” un SIA “Bauskas 

slimnīca”.  Pārskatus ir iesniegušas SIA  “Zemgales mutes veselības centrs”, SIA “Bauskas 

siltums” , SIA “VIDES SERVISS”, SIA “Mūsu saimnieks” un SIA “Iecavas Dzīvokļu komunālā 

saimniecība”. Pārējās sabiedrības pārskatus gatavo un aprīlī visi pārskati un 2022. budžeta plāni 

kapitālsabiedrībās būs apstiprināti, kā arī tiks sagatavots informatīvs ziņojums deputātiem. 

      Par amatu klasificēšanas komisijas darbu: 

     pamatojoties uz Bauskas novada pašvaldības 2021.gada 28.oktobra nolikuma Nr. 17 

“Bauskas novada pašvaldības amatpersonu un darbinieku atlīdzības nolikums” 46.punktu 

(Institūciju amatu klasifikācijas rezultātu izskatīšanai ar domes priekšsēdētāja rīkojumu tiek 

izveidota amatu klasificēšanas komisija, kuru vada pašvaldības izpilddirektors), ar Bauskas 
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novada pašvaldības rīkojumu (20.02.2022. Nr. 2022/8.2/25) ir izveidota Amatu klasificēšanas 

komisija, kuras uzdevums ir izskatīt institūciju vadītāju iesniegtos amatu klasifikācijas rezultātus 

un noteiktās mēnešalgas, izskatot, lai vienādi vai līdzīgi amati tiktu klasificēti vienādi visās 

institūcijās. 

 Šobrīd Amatu klasificēšanas komisija izskata klasificēšanas rezultātus par konkrētiem 

amatiem, pamatojoties uz institūciju vadītāju iesniegumiem. 

 Ir veikta iestāžu esošo amatu klasifikācijas salīdzināšana ar jaunajā Valsts un pašvaldību 

institūciju amatu kataloga projektā ietverto amatu klasifikāciju, kā arī esošo mēnešalgu 

salīdzināšanu ar jaunajā algu skalā paredzēto mēnešalgu minimālo un viduspunkta 

līmeni. Tiek veikts darbs: 

 lai apzinātu situāciju par mēnešalgām, kuras ir zemākas par algu skalas intervāla 

zemāko robežu un pārejas perioda noteikšanu, lai sasniegtu šo zemāko robežu līdz 

01.07.2027, 

 noteikt kritērijus, kurām amatu grupām atlīdzības politikas ietvaros mēnešalgas 

tuvināmas atlīdzības skalas viduspunktam. 

         Bauskas novada pašvaldības amatu saraksta izvērtējuma tabula, atbilstoši kurai Amatu 

klasificēšanas komisijai ir iesniegta administrācijas, visu departamentu un iestāžu, kā arī 

apvienību pārvalžu sagatavotā informācija.  

 

Nr.

p. 

k. 

 

 

Amats 

Amatu 

saime 

(apakš-

saime), 

līmenis 

Mēneš-

algas 

grupa 

Ama-

ta mē-

neš- 

alga 

euro 

Ama-

ta vie- 

nība 

Jaunais 

amatu 

katalogs 

Amatu 

saime 

(apakš-

saime), 

līmenis  

Mēneš- 

algas 

    grupa 

Mēneš- 

algas 

mini-

mums 

Mēneš- 

algas vidus- 

punkts 

 

Darbinieku mēnešalgas apmēru nosaka normatīvos aktos noteiktajā kārtībā, klasificējot 

amatus atbilstoši tiesību normām, kas regulē vienotu amatu klasifikācijas sistēmu un amatu 

klasificēšanas kārtību pašvaldību institūcijās, ņemot vērā amatam atbilstošo mēnešalgu grupu un 

nolikumā noteikto mēnešalgu grupu maksimālo apmēru. 

       Jaunā Amatu kataloga projekts šobrīd ir saskaņošanas stadijā. Tā apspriešanas laikā ir 

saņemti daudz priekšlikumu un ierosinājumu, līdz ar to Amatu katalogā vēl var būt būtiskas 

izmaiņas, Valsts kancelejas pārstāvju ieteikums ir šobrīd nesteigties ar amatu klasifikāciju, jo 

katalogā vēl ir iespējamas izmaiņas. Saskaņā ar pieejamo informāciju jauno Amatu katalogu ir 

plānots apstiprināt aprīlī.  

Amatu klasificēšanas komisijai martā ir notikušas 3 sēdes – 02.03.2022.. 16.03.2022., 

18.03.2022.  

Kopā ir sagatavoti 5 atzinumi par amatu klasifikācijas rezultātu izskatīšanu: 

 Bauskas muzejs (1 amats); 

 Iecavas apvienības pārvalde (1 amats); 

 Vecumnieku apvienības pārvalde (2 amati); 

 Rundāles apvienības pārvalde (2 amati); 

 Vecumnieku apvienības pārvaldes KAC (Skaistkalnē) – 1 amats. 

Informācija par Lielo talku: 

Lielā talka šogad notiks 30.aprīlī, tās mērķis ir sniegt iespēju piedalīties sakopšanas 

talkās ikvienam Bauskas novada iedzīvotājam. Talka ir brīvprātīga līdzdalība vides sakopšanā 

pašvaldības organizētajās talku vietās. Ikviens no iedzīvotājiem var talkot individuāli, savāktos 

atkritumus novietojot reģistrēto talku vietās. Apkārtnes sakopšanas pasākumi novada teritorijā 

notiks apvienību pārvaldēs. Katrā pārvaldē ir noteikts koordinators, kurš apkopo informāciju pa 

konkrētām talkošanas vietām savā pagastā. Talkas organizētājs piesaka un reģistrē talku vietu, 

seko talkas norisei un pēc darba pabeigšanas paziņo par savāktajiem atkritumiem talkas 
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koordinatoram, kurš apkopo informāciju un kopā ar sabiedrisko attiecību speciālistiem informē 

sabiedrību par Lielās talkas norisi un organizētajiem pasākumiem. Bauskas novada teritorijā 

talkas atkritumiem ir limits 12 t (80 EUR/t), to savāks un aizgādās SIA “VIDES SERVISS”.  

Šobrīd centralizēti saņemti talkas maisi. Talkas maisi tiks izdalīti apvienību pārvaldēm. 

Tiek apkopota informācija par talku vietām (informācija tiks publicēta 31.martā). 

Bauskas novadā talkas vietas šobrīd ir noteiktas: 

 

Bauskas apvienības pārvaldē: 

Bauskā, Rīgas ielas 64A  

Brunavā:  Ērgļu ciemats, Budbergas parks 

Ceraukstē: Mūsas peldvieta, upesmala. 

Codē: 

Dāviņos: Dāviņu sporta laukums un piegulstošā teritorija 

Gailīšos: Uzvaras centra kūtiņas un piegulstošā teritorija 

Īslīcē:  

Mežotnē: Ceplī pie daudzdzīvokļu mājām; Mežotnē parks pie pils un pašvaldības publiskās 

teritorijas (Līgo dārzs, upesmala, pie garažām) 

Vecsaulē: Zvaigznes parks, Zvaigzne.  

 

Iecavas apvienības pārvalde: 

Iecavas pilsēta: Sila parks un Dievdārziņš 

 

Rundāles apvienības pārvalde: 

Rundāles pagastā: Mežotnes pilskalns, Kaucmindes parks, Bornsmindes parks 

Svitenes pagastā: Svitenes muižas parks 

Viesturu pagastā: Lielbērsteles muižas parks  

 

Vecumnieku apvienības pārvalde: 

Vecumnieku pagastā: “Mīlas parciņš” Upes ielā, Jaunā ezera apkārtnes sakopšana – estrāde, 

piknika vietas; Zvirgzdes publiskā atpūtas vieta ceļa malā 

Skaistkalnes pagastā: Rumpēnu ferma, tur kultūrslānis jāsavāc, obligāti cimdi 

Kurmenes pagastā: Centra dīķa apkārtnes sakopšana; pašvaldības dīķa apkārtnes sakopšana 

Stelpes pagastā: “Stelpes pienotavas” apkārtnes sakopšana, Stelpes karjerā peldvietu sakopšana 

Valles pagastā: Centra kalniņa labiekārtošana – ziedu stādīšana, lapu grābšana. 

 

M.Mediņš informē, ka Bārbeles pagasta iedzīvotāji lūguši pašvaldības palīdzību, lai 

netiktu slēgta pasta nodaļa Bārbelē. Ir savākti 140 Bārbeles iedzīvotāju paraksti. Pasta  nodaļa 

neievēro savu noteikto darba laiku, 1 stundu, norādīts tikai telefona numurs saziņai, bet lauku 

iedzīvotājiem, īpaši gados vecākiem,  pasts ir ļoti nepieciešams. 

I.Pētersone lūdz rast iespēju Latvijas Pasta vadību uzaicināt uz sarunu. Par šo jautājumu 

runāts gan ar satiksmes ministru, gan vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministru. 

Latvijas Pastam būtu jāinformē arī pašvaldība, ja tiek mainīts darba laiks. 

Uz G.Kalniņa jautājumu par konkursa rezultātiem uz Vecumnieku Veselības centra 

vadītāja amata vietu I.Romānovs paskaidro, ka konkurss atstāts bez rezultāta. Iestādi pašreiz 

vada pienākumu izpildītāja A.Tomsone, ar darba pienākumiem tiek sekmīgi galā, bet konkursā 

pati nevarēja piedalīties, jo nav atbilstošas izglītības. Pārējie pretendenti bija vāji. 

Uz G.Kalniņa jautājumu par projektu virzību saistībā ar sadārdzinājumu daudzās jomās, 

I.Romānovs paskaidro, ka izveidota projektu vadības grupa, tā vērtē projektu virzības stadijas. 

Energoresursu sadārdzinājums, protams, ietekmē, bet aktuālākais šobrīd ir ēdināšanas 

nodrošināšana. 

I.Pētersone aktualizē jautājumu par darbinieku izvērtēšanu un atlīdzības izlīdzināšanu. 

I.Romānovs apliecina, ka līdz 1.jūnijam to izdarīs un informēs deputātus. 
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Informāciju pieņem zināšanai. 

 

2.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Iecavas Mūzikas un mākslas skola” direktora 

iecelšanu. 

(I.Romānovs, D.Tauriņa) 

Ziņo: Ivars Romānovs. 

Ar domes lēmumu apstiprināja konkursa nolikumu uz vakanto Iecavas Mūzikas un 

mākslas skolas direktora amata vietu. Konkurss noslēdzās 2022.gada 22.februārī. Pretendentu 

izvērtēšanas komisija par atbilstošāko šim amatam atzina Dinu Tauriņu. Lūdz atbalstīt 

komisijas lēmumu un iecelt D.Tauriņu Iecavas Mūzikas un mākslas skolas direktora amatā šā 

gada 4.aprīlī, nosakot pārbaudes laiku 3 mēneši. 

Sēdē iedalās Dina Tauriņa. 

D.Tauriņa iepazīstina ar sevi: ir vadījusi divas izglītības iestādes- vispārējās izglītības 

iestādi un Ozolnieku Mūzikas skolu. Izglītība- mūzikas pedagogs. Apsola darīt visu, lai 

turpinātu Iecavas Mūzikas un mākslas skolas attīstību. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ilga Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 164 "Par Bauskas novada pašvaldības 

iestādes “Iecavas Mūzikas un mākslas skola” direktora 

iecelšanu". 

 

3.p. 

Par Uzvaras pamatskolas attīstības plāna 2022.-2025.gadam saskaņošanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Uzvaras pamatskolas attīstības plāns izskatīts un akceptēts Izglītības, kultūras un 

sporta komitejas sēdē. 

Jautājumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Ilga Pētersone) 



11 

 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 165 "Par Uzvaras pamatskolas attīstības 

plāna 2022.-2025.gadam saskaņošanu". 

 

4.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes "Stelpes pamatskola" 

reorganizāciju par Stelpes sākumskolu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts par Stelpes pamatskolas reorganizāciju izskatīts un akceptēts 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Rihards Melgailis, Aivars Okmanis, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  1 (Mārtiņš Mediņš) 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 166 "Par Bauskas novada pašvaldības 

vispārējās izglītības iestādes "Stelpes pamatskola" 

reorganizāciju par Stelpes sākumskolu". 

 

5.p. 

Par sadarbības līguma noslēgšanu ar Jaunsardzes centru. 

(A.Okmanis, I.Līdaka, A.Mačeks) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Jautājums izskatīts un akceptēts Finanšu komitejas sēdē. Ja iebildumu nav, aicina 

balsot. 

Uz I.Līdakas jautājumu, vai iespējams atrast atbilstošas telpas jaunsardzes vadībai 

Bauskā, A.Okmanis skaidro, ka tika piedāvātas brīvas telpas gan Saulainē, gan Pilsrundālē, bet 

tās jaunsardzes vadību neapmierināja, jo vēlējās telpas tikai Bauskā. A.Mačeka piebilde: 

jaunsardzei vajag arī telpu noliktavai, bet pilsētā pašreiz nav atbilstošu brīvu telpu, tiklīdz būs, 

tad piedāvās. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
17 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis 

Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, 
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Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Laine Baha) 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 167 "Par sadarbības līguma noslēgšanu 

ar Jaunsardzes centru". 

 

6.p. 

Par parakstu apliecināšanas vietu noteikšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. Lūdz balsot par 

lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 168 "Par parakstu apliecināšanas vietu 

noteikšanu". 

 

7.p. 

Par vietējas nozīmes valsts un pašvaldības vienotā klientu apkalpošanas kontaktpunktu 

izveidi. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu, iebildumu nav. Lūdz pieņemt lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 
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"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 161 "Par vietējas nozīmes valsts un 

pašvaldības vienotā klientu apkalpošanas kontaktpunktu 

izveidi". 

 

8.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2021.gada 1.jūlija saistošajos noteikumos Nr.1 

„Bauskas novada pašvaldības nolikums”. 

(L.Mežsarga) 

Ziņo: Linda Mežsarga. 

 Grozījumi saistošajos noteikumos “Bauskas novada pašvaldības nolikums” paredz 

papildināt domes izveidoto komisiju sarakstu un precizēt to nosaukumus. Finanšu komitejas 

sēdē ierosināja izveidot Atļauju izsniegšanas komisiju. Precizēti arī izglītības iestāžu 

nosaukumi, izslēgtas no iestāžu saraksta likvidētās iestādes, precizētas domes priekšsēdētāja 

un izpilddirektora pilnvaras, grozīti domes un komiteju lēmumprojektu sagatavošanas termiņi, 

kā arī precizēta struktūrshēma, iekļaujot tajā jaunās komisijas. 

Iebildumu nav. 

  

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 169 "Par grozījumiem Bauskas novada 

domes 2021.gada 1.jūlija saistošajos noteikumos Nr.1 

„Bauskas novada pašvaldības nolikums"". 

 

9.p. 

Par saistošo noteikumu Nr.2 “Par interešu un pieaugušo neformālās izglītības programmu 

licencēšanu” precizēšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmumprojekts izskatīts un atbalstīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē.  

Jautājumu nav. 

Lūdz pieņemt lēmumu. 

 



14 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 170 "Par saistošo noteikumu Nr.2 "Par 

interešu un pieaugušo neformālās izglītības programmu 

licencēšanu" precizēšanu". 

   

10.p. 

Par Bauskas novada domes 2022.gada 24.februāra saistošo noteikumu Nr. 8 “Par palīdzību 

dzīvokļa jautājumu risināšanā Bauskas novada pašvaldībā” precizēšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balso par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Ināra Pētersone) 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 171 "Par Bauskas novada domes 

2022.gada 24.februāra saistošo noteikumu Nr. 8 “Par 

palīdzību dzīvokļa jautājumu risināšanā Bauskas novada 

pašvaldībā” precizēšanu". 

 

11.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības noteikumu "Kārtība, kādā tiek iznomāti Bauskas novada 

pašvaldībai piederoši un piekrītoši neapbūvēti zemesgabali" apstiprināšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu 

komitejas sēdē.  

Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balso par lēmuma pieņemšanu. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 172 "Par Bauskas novada pašvaldības 

noteikumu "Kārtība, kādā tiek iznomāti Bauskas novada 

pašvaldībai piederoši un piekrītoši neapbūvēti zemesgabali" 

apstiprināšanu". 

 

12.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2022.gada 27.janvāra lēmumā „Par augstas 

detalizācijas topogrāfiskās informācijas datubāzes uzturēšanas deleģēšanas līgumu 

slēgšanu”. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balso par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 173 "Par grozījumiem Bauskas novada 

domes 2022.gada 27.janvāra lēmumā „Par augstas 

detalizācijas topogrāfiskās informācijas datubāzes uzturēšanas 

deleģēšanas līgumu slēgšanu”". 

 

13.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības 2022.gada 31.marta noteikumu „Par transportlīdzekļu 

izmantošanu un izdevumu uzskaites kārtību Bauskas novada pašvaldībā” apstiprināšanu. 

(A.Okmanis, E.Grigorjeva) 

Ziņo: Evita Grigorjeva. 
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Lai racionālāk un  lietderīgāk apsaimniekotu pašvaldības kustamo un nekustamo 

mantu, sagatavoti noteikumi, kas nosaka kārtību, kādā tiek lietoti pašvaldības īpašumā un 

valdījumā esošie transportlīdzekļi, veikta transportlīdzekļu izdevumu uzskaite, veikta 

nobraukuma un degvielas patēriņa uzskaite, kārtība, kādā amatpersona vai darbinieks izmanto 

personīgo transportlīdzekli, kā arī noteikta degvielas patēriņa norma 100 km nobraukumam. 

Jautājums tika skatīts Vides un attīstības komitejas sēdē, kā arī Finanšu komitejas sēdē. 

Ievērojot komiteju sēdēs izteiktos priekšlikumus, precizēti noteikumu 5., 7., 15., 25.punkts, 

precizēti līguma projekta 1.1., 3.1.4. punkti. 

Saņemts A.Mačeka priekšlikums: saskaņā ar Transportlīdzekļa ekspluatācijas nodokļa 

un uzņēmumu vieglo transportlīdzekļu nodokļa likuma 14.panta trešās daļas 3.p. ierosina 

grozīt noteikumu 27. punktu daļā "...1%..." uz "...līdz 5%...". 

Deputāti balso par A.Mačeka priekšlikumu. 

Balsojums: “par” 18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis 

Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis), “pret” nav, “atturas” nav. 

Priekšlikums atbalstīts. 

Saņemts G.Kalniņa priekšlikums: rosina papildināt V. nodaļu ar punktu, ka 

darbiniekam par personīgā autotransporta lietošanu darba vajadzībām tiek kompensēti 

ekspluatācijas izdevumi normatīvos aktos pieļaujamā apjomā - 0,04 euro/ km ( diskusijai 0,02 

- 0,04). 

Balsojums: “par” 14 (Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis), “pret” 2 

(Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs), “atturas” 1 (Juris Krievs). 

Priekšlikums atbalstīts. 

Saņemts šāds G.Kalniņa priekšlikums: 3.pielikumā  3.2. punkts pēc veiktajām 

izmaiņām nav aktuāls, dzēšams vai aizstājams ar tekstu atbilstoši iepriekšējā priekšlikuma 

akceptēšanas gadījumā. 

Par šo priekšlikumu nebalso. 

G.Kalniņa ieteikums formulēt pareizi atsauci 15. punktā  uz 9.1.punktu  ir ielabots. 

G.Kalniņš: 2.pielikumā patapinājuma autotransporta ceļazīmei iesaka neprasīt uzrādīt 

odometra rādījumus. 

Balsojums par priekšlikumu: 11 “par” (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, 

Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, Mārtiņš Mediņš, Rihards 

Melgailis, Aivars Okmanis, Līga Rimševica), “pret” 4 (Laine Baha, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Jānis Siugals), “atturas” 1 (Aivars Mačeks), nepiedalās 2 (Jānis Kalniņš, Ināra 

Pētersone). 

Priekšlikums atbalstīts. 

Balso par lēmuma projektu kopumā. 

Par lēmumu balso: "par"  -  18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 
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Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 200 "Par Bauskas novada pašvaldības 

2022.gada 31.marta noteikumu „Par transportlīdzekļu 

izmantošanu un izdevumu uzskaites kārtību Bauskas novada 

pašvaldībā” apstiprināšanu" ar labojumiem. 

 

14.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības informatīvā izdevuma “Bauskas Novada Vēstnesis” 

nolikuma apstiprināšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Jautājums par pašvaldības informatīvā izdevuma “Bauskas Novada Vēstnesis” 

nolikumu izskatīts un atbalstīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē. 

Iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 174 "Par Bauskas novada pašvaldības 

informatīvā izdevuma “Bauskas Novada Vēstnesis” nolikuma 

apstiprināšanu". 

 

15.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības konkursa “Bauskas novada Uzņēmēju gada balva” 

nolikuma apstiprināšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Jautājums par pašvaldības konkursa “Bauskas novada Uzņēmēju gada balva” nolikumu 

izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdē. 

Iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 175 "Par Bauskas novada pašvaldības 

konkursa “Bauskas novada Uzņēmēju gada balva” nolikuma 

apstiprināšanu". 

 

16.p. 

Par Bauskas novada Sociālā dienesta Rundāles struktūrvienības nolikumu “Atbalsta 

pakalpojumi higiēnas nodrošināšanai”. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 176 "Par Bauskas novada Sociālā 

dienesta Rundāles struktūrvienības nolikumu “Atbalsta 

pakalpojumi higiēnas nodrošināšanai”". 

 

17.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2021.gada 25.novembra lēmumā “Par Bauskas 

novada pašvaldības institūciju darbinieku skaita un atlīdzības sarakstu apstiprināšanu”. 

(A.Okmanis, E.Paičs, L.Baha, G.Kalniņš, I.Pētersone, M.Mediņš, J.Krievs) 

 A.Okmanis informē, ka Finanšu komitejā tika skatīti trīs dažādi lēmumprojekti par 

grozījumiem apvienību pārvalžu amatu sarakstos, bet uz domes sēdi tie apvienoti vienā 

lēmumprojektā. 

Turpina ziņot Edgars Paičs. 
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Amatu klasificēšanas komisija izskatīja katras apvienības pārvaldes iesniegto 

pieprasījumu, izvērtēja priekšlikumus par grozījumiem amatu sarakstos un atbilstoši tiem 

sagatavots lēmuma projekts. Lēmuma projekts paredz izveidot jurista amata vietu Rundāles 

apvienības pārvaldē un jurista palīga amata vietas Iecavas un Vecumnieku apvienības 

pārvaldēs. Rundāles apvienības pārvaldes komunālais dienests papildināts ar nekustamo 

īpašumu apsaimniekošanas speciālista amatu, Vecumnieku apvienības pārvaldē ar nekustamā 

īpašuma speciālista amatu un  Skaistkalnes pagasta nodaļā lietvedim kasierim mainīta slodze 

un mēnešalga, jo veicami arī VPVKAC speciālista pienākumi. Iecavas apvienības pārvaldes 

amatu saraksts izteikts jaunā redakcijā.  

Uz L.Bahas jautājumu, no kā finansēs šīs amata vietas, E.Paičs: no pašu apvienību 

pārvalžu iekšējiem resursiem. 

G.Kalniņš un M.Mediņš  nepiekrīt, ka pagastiem jāatrod finansējumu savā budžetā, jo 

var būt tā, ka būs kāds darbinieks jāsamazina, bet līdz ar to var samazināties kāds pakalpojuma 

klāsts. 

A.Okmanis: primāri no sava budžeta, bet ja neatrod, tad var prasīt papildus, iesniedzot 

budžeta grozījumus un tad vērtēs, vai ir rezerves, vai nepieciešami papildu līdzekļi. 

A.Jātnieks paziņo, ka neatbalsta nevienas amata vietas palielināšanu. Iesaka lēmuma 

pieņemšanu atlikt līdz nākamā gada budžetam. Darba apjoms nav palielinājies, jāvērtē 

noslodzes, tāpēc ir pret sagatavoto lēmuma projektu. 

Pēc debatēm deputāti balso par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris 

Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  1 (Arnolds Jātnieks) 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 177 "Par grozījumiem Bauskas novada 

domes 2021.gada 25.novembra lēmumā “Par Bauskas novada 

pašvaldības institūciju darbinieku skaita un atlīdzības sarakstu 

apstiprināšanu”". 

 

18.p. 

Par atbalstu Bauskas novada iedzīvotājiem, kuri sniedz palīdzību Ukrainas 

civiliedzīvotājiem. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu 

komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 
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Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 178 "Par atbalstu Bauskas novada 

iedzīvotājiem, kuri sniedz palīdzību Ukrainas 

civiliedzīvotājiem". 

 

19.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības stipendijas piešķiršanu rezidentam. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Sociālajā un veselības komitejas un Finanšu 

komitejas sēdē. 

Jautājumu nav. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 179 "Par Bauskas novada pašvaldības 

stipendijas piešķiršanu rezidentam". 

 

20.p. 

Par pašvaldības atbalstu privātajam bērnu uzraudzības pakalpojuma sniedzējam. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas un 

Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu nav. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 
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"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 180 "Par pašvaldības atbalstu privātajam 

bērnu uzraudzības pakalpojuma sniedzējam". 

 

21.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2019.gada 30.maija lēmumā „Par atbalstu 

projektam “Deinstitucionalizācijas plāna īstenošana Bauskas novadā””. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Sociālajā un veselības komitejas, Vides un 

attīstības komitejas, kā arī Finanšu komitejas sēdē. Ja deputātiem nav jautājumu, aicina balsot. 

Jautājumu, iebildumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 181 "Par grozījumiem Bauskas novada 

domes 2019.gada 30.maija lēmumā „Par atbalstu projektam 

“Deinstitucionalizācijas plāna īstenošana Bauskas novadā””. 

 

22.p. 

Par grozījumu Bauskas novada domes 2017.gada 28.decembra lēmumā “Par Zemgales 

plānošanas reģiona deinstucionalizācijas plāna (2017-2020) saskaņošanu”. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Sociālajā un veselības komitejas, Vides un 

attīstības komitejas, kā arī Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu, iebildumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 
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"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 182 "Par grozījumu Bauskas novada 

domes 2017.gada 28.decembra lēmumā “Par Zemgales 

plānošanas reģiona deinstucionalizācijas plāna (2017-2020) 

saskaņošanu”". 

 

23.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2021.gada 25.novembra lēmumā „Par projekta 

“Energoefektivitātes paaugstināšana veselības aprūpes pakalpojumu ēkai Bauskā, 

Slimnīcas ielā 4” īstenošanu”. 

(A.Bagone) 

Ziņo: Antra Bagone. 

2022.gada 15.martā pašvaldībā saņemta Centrālās finansēšanas līguma aģentūras 

vēstule par projekta “Energoefektivitātes paaugstināšana veselības aprūpes pakalpojumu ēkai 

Bauskā, Slimnīcas ielā 4” iesnieguma apstiprināšanu, bet aģentūrā atkārtoti jāiesniedz projekta 

iesniegums ar precizējumiem un aktualizēts domes lēmums par projekta finansējumu. 

Atbilstoši iepirkumam precizētas būvdarbu izmaksas, kā arī projekta kopējās izmaksas, ERAF 

finansējuma un pašvaldības finansējuma daļa. Lūdz atbalstīt sagatavotos grozījumus 

2021.gada 25.novembra lēmumā, nodrošinot priekšfinansējumu un līdzfinansējumu no 

pašvaldības budžeta līdzekļiem, ņemot aizņēmumu Valsts kasē. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 183 "Par grozījumiem Bauskas novada 

domes 2021.gada 25.novembra lēmumā „Par projekta 

“Energoefektivitātes paaugstināšana veselības aprūpes 

pakalpojumu ēkai Bauskā, Slimnīcas ielā 4” īstenošanu”". 

 

24.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2021.gada 25.novembra lēmumā “Par projekta 

“Energoefektivitātes paaugstināšana sabiedrībā balstītu sociālo pakalpojumu ēkai Bauskā, 

Slimnīcas ielā 4” īstenošanu”. 

(A.Bagone) 



23 

 

Ziņo: Antra Bagone. 

2022.gada 15.martā pašvaldībā saņemta Centrālās finansēšanas līguma aģentūras 

vēstule par projekta “Energoefektivitātes paaugstināšana sabiedrībā balstītu sociālo 

pakalpojumu ēkai Bauskā, Slimnīcas ielā 4” iesnieguma apstiprināšanu, bet aģentūrā atkārtoti 

jāiesniedz projekta iesniegums ar precizējumiem un aktualizēts domes lēmums par projekta 

finansējumu. Atbilstoši iepirkumam precizētas būvdarbu izmaksas, kā arī projekta kopējās 

izmaksas, ERAF finansējuma un pašvaldības finansējuma daļa. Lūdz atbalstīt sagatavotos 

grozījumus 2021.gada 25.novembra lēmumā, nodrošinot priekšfinansējumu un 

līdzfinansējumu no pašvaldības budžeta līdzekļiem, ņemot aizņēmumu Valsts kasē. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 184 "Par grozījumiem Bauskas novada 

domes 2021.gada 25.novembra lēmumā “Par projekta 

“Energoefektivitātes paaugstināšana sabiedrībā balstītu sociālo 

pakalpojumu ēkai Bauskā, Slimnīcas ielā 4” īstenošanu”". 

 

 

Plkst.10.32 izsludināts sēdes pārtraukums 20 minūtes. 

Sēde turpinās plkst.10.52. 

Pēc pārtraukuma sēžu zālē nav atgriezies deputāts I.Līdaka. 

 

25.p. 

Par projekta “Skaņas audiosistēmas iegāde Iecavas kultūras nama pasākumu īstenošanai ” 

iesniegšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas, Vides 

un attīstības komitejas, kā arī Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu, iebildumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 



24 

 

"nepiedalās" -  1 (Ingmārs Līdaka) 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 163 "Par projekta “Skaņas audiosistēmas 

iegāde Iecavas kultūras nama pasākumu īstenošanai ” 

iesniegšanu". 

 

26.p. 

Par projekta “Ed. Virzas ielas gājēju celiņa atjaunošana Iecavas pilsētā” iesniegšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas, kā arī Finanšu 

komitejas sēdē.  

Jautājumu, iebildumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Ingmārs Līdaka) 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 185 "Par projekta “Ed. Virzas ielas 

gājēju celiņa atjaunošana Iecavas pilsētā” iesniegšanu". 

 

Sēžu zālē atgriežas deputāts I.Līdaka. 

 

27.p. 

Par projekta “Mežotnes pagasta daudzfunkcionālā centra “Strēlnieki” skatuves 

labiekārtošana” iesniegšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas, Vides 

un attīstības komitejas, kā arī Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu, iebildumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 
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"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 186 "Par projekta “Mežotnes pagasta 

daudzfunkcionālā centra “Strēlnieki” skatuves labiekārtošana” 

iesniegšanu". 

 

28.p. 

Par finansējuma piešķiršanu Iecavas kultūras namam svētku “Iecavai 530” rīkošanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas, kā arī 

Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu, iebildumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 187 "Par finansējuma piešķiršanu 

Iecavas kultūras namam svētku “Iecavai 530” rīkošanai." 

 

29.p. 

Par finansējuma piešķiršanu festivāla ”Zobens un Lemess ” organizēšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas, kā arī 

Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu, iebildumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 
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"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 162 "Par finansējuma piešķiršanu 

festivāla ”Zobens un Lemess ” organizēšanai". 

 

30.p. 

Par finansējuma piešķiršanu Kurzemes-Zemgales hercogu Ketleru laika mūzikas un 

mākslas festivāla “Vivat Curlandia !” organizēšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas, kā arī 

Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu, iebildumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 188 "Par finansējuma piešķiršanu 

Kurzemes-Zemgales hercogu Ketleru laika mūzikas un 

mākslas festivāla “Vivat Curlandia !” organizēšanai". 

 

31.p. 

Par finansējuma piešķiršanu festivāla ”Country Bauska Festival 2022” organizēšanai. 

(A.Okmanis, J.Dūmiņš) 

Domes priekšsēdētājs A.Okmanis informē, ka Kantrīmūzikas biedrība vēstulē pašvaldībai, 

kas saņemta 31.martā, paziņojusi, ka festivāla organizēšana šā gada 2.jūlijā Bauskā atcelta. 

Festivāla atcelšanas iemesls- finansiāli apsvērumi, kā arī vairāki viesmākslinieki karadarbības 

Ukrainā dēļ atteikušies braukt. Biedrība pateicas par pašvaldības atbalstu un iesaka paredzēto 

finansējumu novirzīt citiem mērķiem. 

J.Dūmiņš rosina kantrīmūzikas festivāla organizēšanas tradīciju Bauskā  tomēr saglabāt, 

iespējams nākamajā vasarā runāt par to ar Uldi Ozoliņu. 

 

Lēmuma projekts atstāts bez izskatīšanas. 

 

32.§ 

Par līdzfinansējuma piešķiršanu ēkas Bauskā, Rīgas ielā 31 arhitektoniski 

mākslinieciskajai inventarizācijai. 

(A.Okmanis) 
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Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 189 "Par līdzfinansējuma piešķiršanu 

ēkas Bauskā, Rīgas ielā 31 arhitektoniski mākslinieciskajai 

inventarizācijai". 

 

33.p. 

Par līdzfinansējuma piešķiršanu Šepingu sola Bauskas Sv.Gara luterāņu baznīcā izpētei un 

restaurācijas programmas sagatavošanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu 

komitejas sēdē.  

Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 190 "Par līdzfinansējuma piešķiršanu 

Šepingu sola Bauskas Sv.Gara luterāņu baznīcā izpētei un 

restaurācijas programmas sagatavošanai". 

 

34.p. 

Par līdzfinansējuma piešķiršanu Bērsteles luterāņu baznīcas tehniskā apsekojuma 

sagatavošanai. 

(A.Okmanis) 
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Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu 

komitejas sēdē.  

Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 191 "Par līdzfinansējuma piešķiršanu 

Bērsteles luterāņu baznīcas tehniskā apsekojuma 

sagatavošanai". 

 

35.p. 

Par finansējuma piešķiršanu SIA „Īslīces ūdens” pamatkapitāla palielināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu 

komitejas sēdē.  

Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Vilnis 

Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, 

Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Jānis Dūmiņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 192 "Par finansējuma piešķiršanu SIA 

„Īslīces ūdens” pamatkapitāla palielināšanai". 

 

36.p. 

Par grozījumiem deleģēšanas līgumā Nr.BNA/2021/3-35/7. 

(E.Grigorjeva, M.Mediņš, J.Krievs) 

Ziņo: Evita Grigorjeva. 
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Lai nodrošinātu līguma atbilstību normatīvo aktu prasībām, Vides aizsardzības un 

reģionālās attīstības ministrija lūgusi veikt grozījumus 2021.gada 29.decembra deleģēšanas 

līgumā ar SIA “VIDES SERVISS. Sagatavota vienošanās par grozījumiem  līgumā, svītrojot 

atsevišķus līguma punktus, citus precizējot. Nepiekrītam to līguma punktu svītrošanai, kas 

attiecas uz ielu uzturēšanu, pļaušanu, jo tur vajadzīgs iepirkums. Lai nodrošinātu vienotu 

pieeju kustamā un nekustamā īpašuma uzturēšanai un apsaimniekošanai, pašvaldība plāno 

nodrošināt deleģēšanas līguma minētajos punktos noteikto funkciju nodrošināšanu līdz brīdim, 

kamēr tiks izsludināta jauna iepirkumu procedūra par teritorijas uzturēšanu un 

apsaimniekošanu. 

Uz J.Krieva jautājumu, vai SIA “VIDES SERVISS” varēs piedalīties iepirkumā, 

E.Grigorjeva atbild apstiprinoši. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 193 "Par grozījumiem deleģēšanas 

līgumā Nr.BNA/2021/3-35/7". 

 

37.p. 

Par grozījumiem deleģēšanas līgumā Nr.BNA/2021/3-35/6. 

(E.Grigorjeva) 

Ziņo: Evita Grigorjeva. 

Vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministrija lūgusi veikt grozījumus 

2021.gada 1.oktobra deleģēšanas līgumā ar biedrību “Latvijas Sarkanais Krusts”, lai 

nodrošinātu deleģēšanas līguma atbilstību normatīvo aktu prasībām. Ievērojot šo norādījumu, 

līguma 7.1., 7.2., 7.3.punkti izteikti jaunā redakcijā. Lūdz pieņemt lēmumu. 

Jautājumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: Pieņemt lēmumu Nr. 194 "Par grozījumiem deleģēšanas 
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līgumā Nr.BNA/2021/3-35/6". 

 

38.p. 

Par deleģēšanas līguma noslēgšanu ar sabiedrību ar ierobežotu atbildību „Dzīvokļu 

komunālā saimniecība”. 

(A.Okmanis, G.Kalniņš, A.Mačeks, I.Pētersone, I.Romānovs) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu 

komitejas sēdē. Aicina deputātus izteikties. 

I.Pētersone aizrāda, ka Finanšu komitejā tika runāts un apsolīts, ka sagatavos 

pielikumus par platībām un līgumā iestrādās atsauces uz tiem. Dokumenti jāsasaista atbilstoši 

normatīvo aktu prasībām. 

A.Okmanis uzdod Juridiskā un iepirkumu departamenta vadītāja p.i. E.Grigorjevai 

noformēt deleģēšanas līgumu korekti. 

Citu iebildumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis 

Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, 

Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Laine Baha) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

1. Uzdot Juridiskā un iepirkumu departamenta vadītāja 

p.i. E.Grigorjevai precizēt deleģēšanas līguma 

projektu.  

2. Pieņemt lēmumu Nr. 214 "Par deleģēšanas līguma 

noslēgšanu ar sabiedrību ar ierobežotu atbildību 

„Dzīvokļu komunālā saimniecība”" ar veikto 

labojumu. 

 

39.p. 

Par ūdensapgādes un kanalizācijas tarifiem Brunavas, Ceraukstes, Codes, Dāviņu, Gailīšu, 

Mežotnes un Vecsaules pagastā. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas 

sēdē.  

Jautājumu vai iebildumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 
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Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 195 "Par ūdensapgādes un kanalizācijas 

tarifiem Brunavas, Ceraukstes, Codes, Dāviņu, Gailīšu, 

Mežotnes un Vecsaules pagastā". 

 

40.p. 

Par SIA “Mūsu saimnieks” ūdenssaimniecības pakalpojumu tarifa apstiprināšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu 

komitejas sēdē.  

Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 196 "Par SIA “Mūsu saimnieks” 

ūdenssaimniecības pakalpojumu tarifa apstiprināšanu". 

 

41.p. 

Par maksas pakalpojumu apstiprināšanu Rundāles pagastā. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 
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"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 197 "Par maksas pakalpojumu 

apstiprināšanu Rundāles pagastā". 

 

42.§ 

Par atļauju SIA “Preastat GM” ierīkot nebīstamo būvniecības atkritumu savākšanas, 

šķirošanas un pārstrādes laukumu nekustamā īpašumā “Aveņi”, Rundāles pagasts, 

Bauskas novads. 

(A.Sietiņš, A.Okmanis) 

Ziņo: Aigars Sietiņš. 

Pašvaldībā saņemts SIA “Preastat GM” iesniegums, kurā lūgts izvērtēt ieceri un atļaut 

ierīkot nebīstamo būvniecības atkritumu savākšanas, šķirošanas un pārstrādes laukumu 

nekustamā īpašumā “Aveņi”, Rundāles pagastā. Zemesgabals atrodas ārpus ciema robežām. 

Paredzēts būvgružus pārstrādāt, radot otrreiz izmantojamu materiālu celtniecībā. Iecere atbilst 

teritorijas plānojuma prasībām. Jautājums tika izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības 

komitejas sēdē. 

Iebildumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 198 "Par atļauju SIA “Preastat GM” 

ierīkot nebīstamo būvniecības atkritumu savākšanas, 

šķirošanas un pārstrādes laukumu nekustamā īpašumā 

“Aveņi”, Rundāles pagasts, Bauskas novads". 

 

43.p. 

Par Bauskas novada autoceļu uzturēšanas klasēm 2022.gada vasaras un ziemas sezonā. 

(A.Okmanis, A.Eglinska, J.Krievs, A.Mačeks, G.Kalniņš, I.Pētersone, M.Mediņš) 

Ziņo: Agita Eglinska. 

Atbilstoši Ministru kabineta noteikumu prasībām sagatavots lēmuma projekts par 

autoceļu uzturēšanas klašu apstiprināšanu vasaras (no 16.aprīļa līdz 15.oktobrim) un ziemas 

sezonai (no 16.oktobra līdz 15.aprīlim). Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Vides un 

attīstības komitejas sēdē. 
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Saņemti deputāta J.Krieva priekšlikumi: atlikt domes lēmuma pieņemšanu, jo pārvalžu  

sagatavotā informācija ir virspusēja. Ceļa klases nosakot, būtu  jāņem vērā  pašvaldības 

iedzīvotājiem tādi būtiski faktori kā skolēnu pārvadājumu autobusu maršrutos ietilpstošie ceļu 

posmi, satiksmes autobusu kursēšanas ceļu posmi, ceļu posmi kur ir ievērojamas iedzīvotāju 

mājsaimniecību vietas, satiksmes intensitāte ceļa posmos (vismaz posmos, ko pārvalde 

uzskata par pagastam nozīmīgiem. 

Rosina pārvalžu vadītājiem pārskatīt ceļu klases un sagatavot tās pamatotākas Ja 

finansējumu dalīs pēc klasēm, tad pašvaldība būs zaudētāja. Noteikt augstākas klases tiem 

posmiem, kas svarīgi iedzīvotājiem, nenonivelēt.  

Ja netiek atbalstīts priekšlikums atlikt lēmuma pieņemšanu, tad lēmumprojektam 

piedāvā pievienot šādus punktus:  

1. Ar  domes lēmumu noteikt  ielu un ceļu posmus  kuri jāuztur atbilstoši Bauskas novadā 

noteiktajām autoceļu uzturēšanas A un B klasēm 2022.gada vasaras un ziemas sezonā (to 

pieļauj MK noteikumu Nr.26 p.4.). 

2. Domes lēmumam kā pielikumu pievienot noteiktās prasības autoceļu uzturēšanai 

vasaras un ziemas sezonā, šo prasību izpildes laiku un kontroles kārtību. 

 

A.Okmanis: ja ir priekšlikumi mainīt autoceļu klases, tad lēmumā var izdarīt 

grozījumus, bet tas jādara šajā sēdē, jo pašvaldības pienākums ir publicēt autoceļu klases. 

G,Kalniņš piekrīt J.Krieva teiktajam. Pielikumos izvērtējums atšķiras, bet vajadzētu 

vienādi vērtēt intensitāti un klases, lai nav tā, ka viens uzņēmējs ar diviem greideriem var 

paņemt visus novada autoceļus, ja nav noteikts, cik bieži jāgreiderē. 

M.Mediņš: ceļu uzturēšanas sistēma iepriekšējos novados atšķīrās. Vecumnieku 

novads iepirkumā noteica, cik stundu laikā jānotīra ceļi. Tagadējā Bauskas novadā situācija 

atšķirīga. Pastāv bažas, vai tehnika pietiekami laicīgi varēs pārvietoties, ja viens uzņēmums 

tikai apkalpos. Apjomi palielinās, iepirkumus nevar prognozēt. Vasarā problēmu nebūs, bet ar 

ziemas iepirkumu būs problēmas.  

I.Pētersone paziņo, ka ir par lēmuma atlikšanu. Iesaka Bauskā, Iecavā, Vecumniekos 

pārņemt Rundāles pieredzi.  

M.Mediņš: VAS “Latvijas Valsts ceļi” sarunā apgalvoja, ka ceļu uzturēšanas klases ar 

domes lēmumu jāapstiprina tad, ja ir izmaiņas. Ja nav izmaiņu, tad spēkā iepriekš noteiktās 

klases. 

Uz V.Čača jautājumu, kāpēc Upmalas ielai, Bauskā, pa kuru notiek intensīva satiksme 

uz Mūzikas skolu, veikalu, CSDD, noteikta D klase, A.Eglinska: ielas apseko atbilstoši 

Ministru kabineta noteikumiem. Ja ir finansējums, var uzlikt citu klasi.  

 

Plkst.11.36 aiziet deputāte S.Lineja. 

 

A.Okmanis aicina pieņemt lēmumu un darba gaitā, ja nepieciešams, veikt grozījumus.  

G.Kalniņš iesaka lēmumā ierakstīt, ka līdz konkrētam termiņam obligāti veicama 

vienota izvērtēšana un tad vēlreiz skatīt šo jautājumu. 

I.Līdaka: vēlams noteikt konkrētu laiku, piemēram, ka oktobrī pirms ziemas sezonas 

sākuma aktualizē ziemas uzturēšanas klases. 

A.Eglinska: katrā pagastā ir sava tehnika ceļu uzturēšanai ziemas periodā. Ziemas 

uzturēšanai notiks iepirkums. Iepirkumā noteiks tās ielas, ceļus, kuriem vēlas noteikt 

augstākas klases. Pretendents zinās noteikumus. Vasarā mēneša sākumā apseko ceļus un iedod 

uzturētājam. Neatkarīgi no klases uzturētājs ceļu uzturēs tādā kvalitātē, cik pašvaldībai  būs 

finansējuma, visu var noteikt ar darba uzdevumu. 

A.Okmanis aicina balsot par pirmo J.Krieva priekšlikumu. 
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Balsojums: “par” 6 (V.Čačs, V.Gailums, A.Jātnieks, G.Kalniņš, J.Kalniņš, J.Krievs), “pret” 9 

(R.Ābelnieks, L.Baha, J.Dūmiņš, R.Melgailis, L.Rimševica, J.Siugalis, A.Okmanis, 

A.Mačeks, I.Pētersone, ), “atturas” 2 (I.Līdaka, M.Mediņš). 

Priekšlikums nav atbalstīts. 

 

Par otro J.Krieva priekšlikumu nebalso, jo J.Krievs to atsauc. 

Balso kopumā par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Jānis Kalniņš, 

Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards 

Melgailis, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

"pret" -  1 (Juris Krievs) 

"atturas" -  1 (Guntis Kalniņš) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 199 "Par Bauskas novada autoceļu 

uzturēšanas klasēm 2022.gada vasaras un ziemas sezonā". 

 

44.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Cālīši”, Codes pagastā 

atsavināšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 201 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma “Cālīši”, Codes pagastā atsavināšanu". 

 

45.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa Nr.[…], Mēmeles iela […], 

Bauska, Bauskas nov. atsavināšanu. 

(A.Okmanis) 



35 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 202 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma-dzīvokļa Nr. […], Mēmeles iela […], 

Bauska, Bauskas nov. atsavināšanu". 

 

46.p. 
Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr. […], Sporta 

ielā […], Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 203 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr. […], Sporta ielā 

[…], Iecavā nodošanu atsavināšanai". 

 

47.p. 
Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr. […], Sporta 

ielā […], Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 
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Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 204 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr. […], Sporta ielā 

[…], Iecavā nodošanu atsavināšanai". 

 

48.p. 

Par ceļa servitūta tiesības nodibināšanu īpašumā “Kalna Grūži”, Iecavas pagastā, 

nodrošinot piekļuvi īpašumam “Lejas Grūži”, Iecavas pagastā. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 205 "Par ceļa servitūta tiesības 

nodibināšanu īpašumā “Kalna Grūži”, Iecavas pagastā, 

nodrošinot piekļuvi īpašumam “Lejas Grūži”, Iecavas 

pagastā". 

. 

49.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Purviņu mežs” atsavināšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē.  
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Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 206 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma “Purviņu mežs” atsavināšanu". 

 

50.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Upmaļu mežs” atsavināšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 207 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma “Upmaļu mežs” atsavināšanu". 

 

51.p. 

Par ceļa servitūta tiesības nodibināšanu nodrošinot piekļuvi nekustamajam īpašumam 

“Līviņi” Valles pagastā. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 
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Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 208 "Par ceļa servitūta tiesības 

nodibināšanu nodrošinot piekļuvi nekustamajam īpašumam 

“Līviņi” Valles pagastā". 

 

52.p. 

Par valsts vietējās nozīmes autoceļa V1031 Pilsrundāle – Ādžūni posma pārņemšanu bez 

atlīdzības pašvaldības īpašumā. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 209 "Par valsts vietējās nozīmes autoceļa 

V1031 Pilsrundāle – Ādžūni posma pārņemšanu bez atlīdzības 

pašvaldības īpašumā". 

 

53.p. 

Par pašvaldības īpašuma tiesību izbeigšanu uz nekustamo īpašumu „Āboliņi”, Rundāles 

pagastā. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 
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Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 210 "Par pašvaldības īpašuma tiesību 

izbeigšanu uz nekustamo īpašumu „Āboliņi”, Rundāles 

pagastā". 

 

54.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2021.gada 25.novembra lēmumā "Par nekustamā 

īpašuma „Āboli”, Rundāles pagasts, Bauskas novads, kadastra numurs 4076 008 0116, 

zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 4076 008 0408, atsavināšanu". 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 211 "Par grozījumiem Bauskas novada 

domes 2021.gada 25.novembra lēmumā "Par nekustamā 

īpašuma „Āboli”, Rundāles pagasts, Bauskas novads, kadastra 

numurs 4076 008 0116, zemes vienības ar kadastra 

apzīmējumu 4076 008 0408, atsavināšanu"". 

 

55.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2021.gada 25.novembra lēmumā "Par Bauskas 

novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Mazveides”, Rundāles pagasts, Bauskas novads 

izsoles noteikumu apstiprināšanu". 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē.  
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Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 212 "Par grozījumiem Bauskas novada 

domes 2021.gada 25.novembra lēmumā "Par Bauskas novada 

pašvaldības nekustamā īpašuma “Mazveides”, Rundāles 

pagasts, Bauskas novads izsoles noteikumu apstiprināšanu"" 

 

56.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2021.gada 25.novembra lēmumā "Par Bauskas 

novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Saulaines mazdārziņš 2. 9”, Rundāles pagasts, 

Bauskas novads izsoles noteikumu apstiprināšanu". 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 213 "Par grozījumiem Bauskas novada 

domes 2021.gada 25.novembra lēmumā "Par Bauskas novada 

pašvaldības nekustamā īpašuma “Saulaines mazdārziņš 2. 9”, 

Rundāles pagasts, Bauskas novads izsoles noteikumu 

apstiprināšanu"". 

 

Sēdi beidz 2022.gada 31.martā plkst. 11.58. 

 

Nākamā kārtējā domes sēde 2022.gada 28.aprīl plkst. 9. 
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Pielikumā:  

1. Bauskas novada domes sēdes lēmumi uz 119 lp. 

2. Uzvaras pamatskolas attīstības plāns 2022.- 2025.gadam uz 36 lp. 

3. 31.03.2022. nolikums Nr.9 un paskaidrojuma raksts uz 5 lp. 

4. Precizētie 27.01.2022. saistošie noteikumi Nr.2 uz 6 lp. 

5. Precizētie 24.02.2022. saistošie noteikumi Nr.8 uz 5 lp. 

6. 31.03.2022. noteikumi Nr.3 uz 3 lp. 

7. 31.03.2022. noteikumi Nr.4 uz 15 lp. 

8. 31.03.2022. nolikums Nr.22 uz 3 lp. 

9. 31.03.2022. nolikums Nr.23 uz 9 lp. 

10. 31.03.2022. nolikums Nr.24 uz 3 lp. 

11. Bauskas novada pašvaldības ceļu un ielu saraksti uz 53 lp. 

12. Bauskas novada domes priekšsēdētāja A.Okmaņa parakstītā sēdes darba kārtība uz 8 lp. 

 

 

Sēdes vadītājs      Aivars Okmanis 

 

 

Sēdes protokolētāja     Mārīte Dābola 


